
                                            PROTOKÓŁ  Nr XIX/2016 
 
z XIX Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 29 kwietnia  2016 r. w budynku administracyjnym Urzędu 
Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 8ºº do 9ºº.  
                                Ad.1.  Otwarcia XIX Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał  
Przewodniczący Rady Gminy Paweł Patrzałek.  Przywitał obecnych  na Sesji  radnych Rady Gminy,  
Przewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka , radnego powiatu Jerzego Kordosa,  Wójta Gminy Adama 
Pałysa,  sołtysów i kierowników referatów Urzędu Gminy oraz pozostałych gości .   
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 14 –tu radnych obecnych jest   
14-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Lista obecności – w załączeniu. 
                               Ad.2. Przewodniczący Rady  przedstawił porządek posiedzenia: 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
2. Przyjęcie porządku XIX Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
3. Przyjęcie Protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XVIII Sesji Rady Gminy   
     Solec- Zdrój. 
5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy.  
6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
7. Interpelacje i zapytania radnych.  
8. Podjęcie uchwał: 
a/  uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru  podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości w drodze inkasa, ustanowienia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
b/ uchwała w sprawie dokonania zmiany budżetu na 2016 rok, 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
10.Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 
Powyższy porządek radni przyjęli jednogłośnie, bez uwag.  
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do  
protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. Protokół uznany został za przyjęty .       
                              Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania  
uchwał podjętych na XVIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
Sprawozdanie - w załączeniu. 
                              Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach  
wydanych  w okresie między Sesjami. 
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.  
Informacja – w załączeniu. 
                               Ad.6. Kierownik GOPS w Solcu-Zdroju Stefania Bartnik  przedstawiła ocenę zasobów 
pomocy społecznej  Solec-Zdrój za rok 2015. 
                Ad.7. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 
Radny Czesław Zeliasz: 
- do Wójta: czy, aby pobierać dietę musi posiadać konto bankowe, ? 
Radna Teresa Sowula: 
-  do powiatu: wykopać rowy przy drodze powiatowej w Kikowie, 
-  do Wójta: obniżyć studzienkę znajdującą się na drodze obok p. Kornackich w Kikowie. 
Radny Andrzej Kopeć: 
- oznakować drogę Brzostków – Wełnin. 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- na krzyżówce obok p. Frączka nie zostały usunięte gałęzie, droga jest wąska i ciężko jest przejechać ze 
sprzętem, 
-wzdłuż drogi do Gadawy  wykopać rów oraz zasypać dołek na drodze. 
Radny Paweł Fortuna:  
- wyczyścić z zakrzaczeń drogę Włosnowice – Piestrzec, szczególnie zakręty są niewidoczne.  
Radny Marcin Nurek: 
- chodnik do Zborowa. 
Radny Stanisław Żelazny: 
- na tzw. krzywej drodze w stronę Trzebicy należy obciąć korony rosnących tam wierzb. 



 
Radny Henryk Osak: 
- naprawić lampę na Studnisku, 
- odnowić przejście dla pieszych obok szkoły.  
Radny Jan Żubrowski: 
- na ul. Cichej cały czas sączy się woda . Przekopać drogę i skierować odpływ do rowu, 
- jak wygląda realizacja programu 500+ w naszej gminie? 
- skierować pracownika zatrudnionego do pielęgnacji zieleni do posprzątania zaśmieconego miejsca obok p. 
Wróbla. 
Radny Adrian Babiarz: 
- niedostateczne wyposażenie w sprzęt pracowników obwodu drogowego w Stopnicy powoduje wydłużenie w 
czasie wykonywanych przez nich prostych  prac drogowych. 
               Ad.8a/  Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że   projekty uchwał  były 
omawiane na posiedzeniach komisji i otrzymały ich rekomendację. 
Następnie odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości w drodze inkasa, ustanowienia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Nikt z radnych  nie zgłosił uwag . 
Poddana pod głosowanie uchwała została przyjęta następującą ilością głosów:  
za przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych 
Uchwała Nr XIX/98/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości w drodze inkasa, ustanowienia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – w załączeniu. 
 Ad.8b/ Następnie Przewodniczący odczytał  uchwałę  w sprawie dokonania zmiany budżetu  
Gminy Solec-Zdrój na 2016 rok. 
Skarbnik Zofia Kopeć omówiła  zmiany wprowadzone do uchwały. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
Poddana pod głosowanie  została przyjęta następującą ilością głosów: 
za przyjęciem – 14 
przeciw – 0 
wstrzymał się – 0 
Uchwała Nr XIX/99/2016  w  dokonania zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2016 rok – w załączeniu. 
                          Ad.11.  Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili: 
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek: 
- powiat posiada własny sprzęt i będzie odnawiał wszystkie rowy, 
- droga Żuków – Piasek Mały w tym roku nie będzie robiona, 
- zmniejszone zostały środki finansowe na odbudowę dróg zniszczonych nadmiernymi opadami deszczu, 
zaostrzone zostały również kryteria jakie te drogi muszą spełnić, aby uzyskać dofinansowanie, 
- konieczność wyczyszczenia zakrzaczeń zgłosi do Rejonu Dróg, 
- chodniki będą robione po przetargu, 
- zgłosi drogę do oczyszczenia z krzewów. 
Wójt Gminy Adam Pałys: 
- każdy powinien posiadać swoje konto bankowe na które  urząd przelewa należności, przekazywanie ich  w 
gotówce wiąże się z dodatkową opłatą, 
- studzienka w Kikowie zostanie sprawdzona i ewentualnie zamieniona na teleskopową, 
- zwróci się do powiatu o oznakowanie drogi z Brzostkowa i odkrzaczenie drogi Włosnowice – Piestrzec, 
- wierzby przy drodze w Ludwinowie będą  wycięte a w ich miejsce nasadzone nowe drzewa, 
- awaria lampy na Studnisku będzie zgłoszona do zakładu, 
- na ul. Cichej nie ma żadnych urządzeń wodociągowych z których mogłaby wyciekać woda, wyciek jest 
samoistny a ewentualne odprowadzenie wypływającej wody do rowu będzie rozważane przy pracach 
rewitalizacyjnych w Solcu-Zdroju, 
- w ramach Programu 500+ na dzień dzisiejszy złożono 333 wnioski obejmujące 490 dzieci, część pieniędzy 
została już wypłacona, 
- pracownik do utrzymania zieleni  jest zatrudniony na podstawie umowy o dzieło i  wykonuje prace 
pielęgnacyjne parę razy w roku tylko  na ul. Magnoliowej i przy GCK .  
O uprzątnięcie placu wystąpi do jego właściciela . 
         Ad.10. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali: 
Pan Sowula Leszek: 
- Czy środki z funduszu sołeckiego może przeznaczyć na kopanie rowów? 
Wójt: Można zmienić przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego składając stosowny wniosek. 



Pan Andrzej Grabda: 
- Wzdłuż Traktu królewskiego wykopać rów. 
Pan Czesław Zeliasz: 
- Przy okazji wstawiania nowych słupów elektrycznych  uzupełnić oświetlenie w Piestrzcu. 
Wójt: Będzie robione przyłącze do p. Batora. 
Pan Andrzej Gądek: 
- Zrobić oświetlenie w Ludwinowie. 
Pan Stanisław Żelazny:  
- do powiatu: Usunąć drzewa obok p. Szcześniaka. 
- do Wójta: wymienić linie energetyczną w Świniarach, 
- na Pojezierzu zrobić oświetlenie. 
Przewodniczący Rady Powiatu  poinformował, że drzewa obok p. Szcześniaka będą usunięte. 
Z-ca Wójta Artur Cygan wyjaśnił, że w czasie przebudowy linii energetycznej w Świniarach zgłoszone prace 
będą wykonane . 
Pani Ewa Kulik: 
- Częściej sprzątać przystanki autobusowe w Zborowie. 
                    Ad.11. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Rady Paweł Patrzałek  
dokonał zamknięcia XIX  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
 
 
Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady 
Danuta Grabda                                                                               Paweł Patrzałek 
 
  
 
 
                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                             
 


